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  - Trebalo bih da idem ove godine na Eks Ju rok festival, zavisi od toga hoću li raditi tog dana,
tj. večeri, ali ja svakako planiram i želim da idem. Prošle godine sam bio i bilo je odlično, ove
godine očekujem da će možda biti i još bolje.  
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